
Зијад Јагодић 

1. Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома – “У складу са чланом 8. 

Пословника Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, подносим 

посланичку иницијативу за Парламентарну скупштину БиХ и Савјет министара 

БиХ којом би се добит комерцијалних банака у БиХ за 2013. годину и даље 

опорезивала по стопи од 50%, до даљег. Наведена средства би се намјенски 

усмјерила на рјешавање обнове поплављених подручја у БиХ.” 

2. Иницијатива упућена Влади Федерације БиХ, Влади Републике Српске и Влади 

Брчко Дистрикта БиХ – „У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома 

Парламентарне скупштине БиХ, подносим посланичку иницијативу за Владу 

Федерације Босне и Херцеговине, Владу Републике Српске и Владу Брчко 

Дистрикта Босне и Херцеговине, којом, имајући у виду неефикасну обраду захтјева 

кроз рјешења и поступке зависно од територијалног уређења ентитета, иницирам да 

се дефинише јединствен образац на којем ће ниже инстанце - општине и кантони 

дати своје позитивно или негативно мишљење о градњи предметног објекта.“ 

3. Питање постављено Представничком дому Парламента Федерације БиХ, Влади 

Федерације БиХ и Федералном министарству пољопривреде, водопривреде и 

шумарства –„Шта је била стратешка подлога за подјелу новчаних 

подршки/потицаја у пољопривреди (по кантонима ФБиХ у протекле три године 

2010-2013), имајући у виду да је висина дијељених потицаја по становнику кантона 

у конвертибилним маркама 300 до 900% већа, а посебно у К10, ПК, ЗХК и УСК? Да 

ли је овакав начин расподјеле потицаја по кантонима оправдан и мотивирајући и да 

ли је као такав добио подршку Владе и Парламента ФБиХ?“ 

4. Питања  постављена Централној банци БиХ: 

1) Шта је утицало да је нето добит ЦБ у 2013. години за 15 милиона КМ мања у 

односу на 2011. годину? 

2) Шта је утицало да је добит од продаје монетарног злата у 2011. години износила 

18 милиона КМ, у 2012. 11,7 милиона а у 2013. није је било ни за 1,00 КМ? 

3) Зашто су се персонални трошкови ЦБ у 2013. повећали за око 2 милиона КМ у 

односу на 2012. годину? 

4) Шта је утицало на то да су приходи од камата ЦБ у 2013. године мањи за 45% у 

односу на 2011. годину? 

5) Шта је разлог да је нето добит ЦБ од курсних разлика у 2011. износила око 11 

милиона КМ, а у 2013. године је по том основу исказан губитак од 54.000,00КМ? 

6) Шта је утицало да је страна валута ЦБ у готовини у 2013. мања у односу на 2012. 

за око 30%? 

7) Зашто су депозити ЦБ код страних банака за 117 милиона КМ мањи у односу на 

2012. годину? 

8) Зашто је остала актива за 20% мања у 2013. у односу на 2012. годину? 

9) Зашто су се у 2013. у односу на 2012. године повећале обавезе ЦБ (682 милиона 

КМ) и на шта се оне односе? 

10) Шта је утицало да су капитал и резерве ЦБ у 2013. за 23% мањи у односу на 

2012. годину? 

11) Да ли је наведено што је изнесено, нешто што нас мора забринути и шта се чини 

да се показатељи из 2013. приближе оним из 2012. или 2011. године?” 

5. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1) „Докле се дошло с израдом енергетске политике на нивоу Босне  и 

Херцеговине?“ 

2) „Шта је и докле се дошло са Законом о правима власништва и управљања 

државном имовином и њеном комисијом?“ 



6. Питање постављено Министарству комуникација и транспорта БиХ– „Да ли се шта 

предузима и чини у прибављању већег броја ЦЕМТ дозвола за превознике БиХ за 

Аустрију и Италију?“ 

7. Питање постављено Управи за индиректно опорезивање БиХ – „Да ли се нешто 

намјерава учинити на колективној потпуној мјесечној пријави са само једном 

таксом или колективној уплати свих такси на једној уплатници?“ 

8. Питање постављено Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ, 

Парламенту Федерације БиХ,  Народној скупштини Републике Српске, Комисији за 

концесије БиХ, Комисији за концесије Федерације БиХ и Комисији за концесије 

Републике Српске –“Да ли се шта предузима на прецизнијем регулисању преноса 

концесионих уговора на финансијске институције/кредиторе али и даље са 

кредитора на неко треће лице, имајући у виду да постојећа дефиниција ствара 

конфузије и проблеме у практичном рјешавању преноса?“ 

9. Питање постављено Федералном министарству околиша и туризма – „Зашто се у 

Правилнику о мониторингу емисија не дефинише ниво кисеоника у отпадним 

гасовима, будући да је то кључни фактор за израчун и интерполацију параметара 

(на Nm3), те јединствено одређивање концентрације полутаната у димном гасу?“ 

10. Питање постављено Пореској управи ФБиХ и Пореској управи РС – „Да ли се шта 

намјерава предузети на поједностављењу процеса уплате јавних прихода, будући да 

је садашњи начин уплате обавезних доприноса веменски захтјеван, скуп и 

неекономичан, искључиво ради превеликог броја платних налога?“ 

11. Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа Босне и 

Херцеговине, Федералном министарству енергије, рударства и индустрије, 

Министарству индустрије, енергетике и рударства Републике Српске и Влади 

Брчко Дистрикта Босне и Херцеговине –„Шта се чини на смањењу потрошње 

енрегије, промоцији енергетске ефикасности код крајњих корисника, енергетском 

цертификовању те инспекцији система гријања и вентилација?“ 

 
 


